
Mednarodni turnir v ženski odbojki
Odbojkaška sekcija pri DTV Partizan Vič je

organizirala v soboto, 6. oktobra tretji, že tradi-
cionalni tumir v ženski odbojki. Turnirja se je
udeležilo pet ekip: Fužinar (Ravne), Bled, Friu-
lexport (Trst), Breg (Dolina pri Trstu) in Parti-
zan Vič. Tekme so bile v novi športni dvorani na
Galjevici in so potekale vzporedno na dveh
igriščih. Poudariti je treba, da so igrala pred-
vsem dekleta mlajše generacije, ki pa so prika-
zala zelo kvalitetno odbojko. Največ uspeha so
imele igralke Fužinarja, ki so brez poraza dose-
gle 1. mesto.

REZULTATI: Fužinar : Friulexport - 2:0;
Bled : Fužinar- 1:2; Friulexport: Bled-0:2; P.
Vič : Friulexport - 0:2; P. Vič : Bled - 0:2; Breg
: Fužinar - 0:2; Breg : Bled - 0:2; P. Vič : Breg
- 1:2; P. Vič : Fužinar - 0:2; Breg : Friulexport

KONČNI VRSTNI RED: '
1. Fužinar Ravne 4 točke; 2. Bled 3 točke; 3.
Friulexport 2 točki; 4. Breg 1 točka; 5. Partizan
Vič 0 točk.

Željeznov Igor, trener Partizana Vič:
»Zelo smo zadovoljni z organizacijo in izved-

bo turnirja. Rezultati sicer ne kažejo prave slike
turnirja, ker so bile ekipe dokaj izenačene. Tek-
mo je navadno odločila met-žoga. Izstopala je le
ekipa Fužinarja, ki sicer nastopa v II. zvezni
ligi«.

Kaj menite o igri vaših deklet in kakšni so
načrti za naprej?

»Igralke Partizana Vič niso pokazale, kar
znajo. Manjkala je ključna igralka Živa Oder-
lap, ki zastopa barve slovenske mladinske re-
prezentance na Siciliji. Presenetile pa so mlade
igralke, ki so veliko igrale na tem turnirju. Po

izpadu iz II. zvezne lige prejšnjo sezono je naša
ekipa zelo pomlajena. Naše načrte smo zaštavili
na delu z mladimi. Imamo selekcije na štirih
viških osnovnih šolah, kjer redno trenira 150
deklet 5. in 6. razreda. Tu je temelj ljubljariske
odbojke, saj se bodo ta dekleta uigravala še
najmanj štiri leta. Glede na to, da imamo en-
kratne pogoje za delo (pet trenerjev na OŠ,
nova telovadnica na Galjevici), pričakujemo
prve uspehe že v tej sezoni. Cilj je uvrstitev v
finale kadetskega in mladinskga prvenstva Slo-
venije in čim višja uvrstitev osnovnošolskih se-
lekcij v republiškem merilu. Tako bo postopo-
ma vrnjen ugled slovenski ženski odbojki, pove-
čalo pa se bo tudi zanimanje za odbojko, ki še
vedno nekako caplja za ostalimi športnimi pa-
nogami«.
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